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wojuxea »ju T r e v e e z a a l , a a n g e -
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Van T h i e l , Wit te en Z i ^ l s t r a (Afwezig i s Mi
n i s t e r Mansholt) 

S e c r e t a r i s s J .Middelburg 

1. Notulen van de vergader ing van 18 Apr i l 1955 

i i Opmerking naar a a n l e i d i n g van punt 2 a (Schending van 
geheimhouding) 

Min i s t e r Suurhoff hee f t u i t g e z o c h t n a a r wie 
he t wetsontwerp inzake de Ouderdomsverzekering i s g e 
zonden. Daarbi j "bleek, dat t w i n t i g exemplaren z i j n 
gezonden naar de M i n i s t e r s en t i e n e x t r a n a a r F i n a n c i ë n , 
t e r w i j l t w i n t i g exemplaren z i j n gezonden aan de a f d e -
l i ngsche f s op Sociale Zaken, zodat s l e c h t s een k l e i n 
aan t a l b u i t e n de Departementen i s gezonden, name l i jk 
aan de k l e ine commissie van t e chn i s che v o o r b e r e i d i n g , 
he t bes tuur van de Ri jksverzeker ingsbank en enke le b e 
s tuurs leden van de Vereniging van Raden van Arbe id . 

1 b . Opmerking naar a a n l e i d i n g van p u n t 2 n , 3° (Redevoe
r ing Min i s t e r z T j i s t r a ) 

Min i s t e r Z i . j l s t r a d e e l t mede, da t h i j i n de 
redevoer ing, waarover i n Trouw een b e r i c h t was opge
nomen, n i e t in de aangegeven z i n ' o v e r verhoging van 
lonen heef t gesproken. Hij hee f t g e s t e l d , d a t i n d i e n 
iemand zou kunnen berekenen , da t de expor t nog een 
nieuwe loonsverhoging kan dragen, men dan nog moet b e 
denken, dat na een d e r g e l i j k e verhoging een g e r i n g e w i j 
ziging in de conjunctuur reeds een s t a g n a t i e i n de e x 
port zou kunnen meebrengen. Ten aanzien van de d e f e n -
s ieu i tgaven heef t spreker a l l e e n gewezen op h e t ef 
fec t i eve p e i l waarop deze u i tgaven z i c h t h a n s bewegen 
o n r S S ? ! ^ t o e f e v ° e g d » dat men z i c h h i e rvan b i j de b e 
oordeling van de b e l a s t i n g v e r l a g i n g bewust d i e n t t e 
^ J - j n , 

/ . 
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j^ ̂ tfinlands beleid 

V̂  A as. WB?finlevering ajan̂ njdonesië 
af%rf/L^^ Minister luns deelt in aansluiting aan het 
^ P ^ V v ' o r i g e punf meleTdaTTn het algemeen gunstig is ge-
T / a Intwford op ons verzoek aan andere landen om ten aan-
&J.'/* ï?o! van wapenleveringen aan Indonesië bijzondere 

S S a S t Schinken aan mogelijke activiteiten van 
Indonesië in de Nieuw-Guineakwestie. Van Engelse zi3-
d2 is er op g.wezen, dat in Nederland zes patrouil
leboten voor Indonesië worden gebouwd. Het contact 
hiervoor is reeds jaren geleden gesloten, zodat vier 
van de zes boten zijn geleverd. Het lijkt wenselijk, 
dat de levering van de twee resterende boten niet 
zal plaats vinden. De Minister-President stelt de 
vraag of dit laatste mogelijk is, als er een contract 
is gesloten. Minister Staf merkt op, dat het afzien 
van de levering van oorlogsmaterieel herhaaldelijk 
gebeurt, als men nog in het stadium van voorberei
ding voor het sluiten van een overeenkomst is. 

De Minister-President verwacht, dat men van 
Nederlandse zijde niet zal kunnen verhinderen, dat andere 
landen kleine boten aan Indonesië leveren, welke 
voor het verkeer om de eilanden nodig zijn. Spreker 
meent, dat men deze kwestie het beste kan laten in
sluimeren, ofschoon nog wel aan de Engelsen moet wor
den geantwoord. Minister Beel acht in deze zaak toch 
bijzondere waakzaamheid geboden. Minister Luns zal 
deze kwestie nog nader nagaan. 

3 b. De Europese integratie (Zie notulen MR dd. 12 April 
' 1955, punt 3 "c") 

Minister Beyen deelt mede, dat hij Zaterdag 
een bespreking heeft gehad met Spaak, waarbij men 
het eens is geworden over wat men zal doen. Er zal 
een voorstel uitgewerkt worden voor een bijeenkomst 
van de Ministers van Buitenlandse Zaken van de zes 
landen, welke eind Mei of begin Juni zal worden ge
houden. Spreker hoopt deze week een stuk voor de vol
gende vergadering van de Ministerraad rond te zenden, 
bpaak achtte voorbereiding van deze zaken in de KSG 
niet mogelijk, aangezien Frankrijk hiertoe zeker niet 
Gereid zou zijn. Ook de Kamercommissie was het hierme-
nt^aU êedafihten komen in grote lijnen hierop 
™ la

 at.aan d e *es Ministers zal worden voorgesteld 
rinJpfn?SgSï°nfe^ntie M ; j e e n t e roepen. DezS Rege-
bïiKStaen ^ % d l e nieJ.V0°r de herfst zal kunnfn 
ondcrzoeK^ S S ** y e rf c5 i l l e n d e voorstellen moeten 
komen n o ' d l e d e laatste tijd naar voren zijn ge-

n e ; v °r r de Productie v*n atoomenergie en ln-
prïorï gefteld°?S?n e n °Ve^ transport, waarbij dus a 
KSG^erband zal S,!ïrd-n^ d a t d i t onderzoek niet in 
len d p ï X n i S S T ^ f ' & d e t w e e d e Plaats zul-

Piannen inzake de algemene economische integratie 
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1 -e*en ^rSiSfgtn* %UTIZV0^ aiiITai-
den vaS dfoEE^motfen'worden uitgenodigd. Zo deze 
niet als lid willen meedoen, zal worden gevraagd 
^«waarnemer deel te nemen. Teneinde gebruik te 
maken vin de ervaringen van KSG en OEEC zou men ook 
dfze oSanisatieB kunnen uitnodigen. Spaak had een 
concept van Monnet, waarvan hijzelf het eerste deel 
opnieuw zal redigeren en spreker het tweede deel. 
volgens Spaak is het twijfelachtig of de Franse Re-
lering Monnet als President van de Hoge Autoriteit 
van de KSG zal willen handhaven? men zal dan zeker 
niet Monnet als voorzitter van de Regeringsconferen
tie willen voorstellen. De Minister-President stelt 
voor het voorstel van Minister Beyen af te wachten. 
De Raad besluit aldus. 

3 c. Kanalenkwestie. Deltaplan en Parlementaire Benelux 
—• |SacTTzie notulen M dd.12 April 19 55, punt 4) 

Minister Luns heeft met Spaak gesproken over 
het rapport Van Cauwelaert-Steenberghe, over het Del
taplan en over de Consultatieve Parlementaire Raad. 
Spreker heeft daarbij gesteld, dat hij in de Eerste 
Kamer met betrekking tot het Deltaplan weinig anders 
kan zeggen dan dat de Nederlandse Regering volledig 
vertrouwen in de Nederlandse deskundigen van de Del
tacommissie heeft. Spaak zou voorts een uitnodiging 
van Minister Algera tot een bezoek aan het waterloop
kundige laboratorium in Delft willen aanvaarden. Hij 
achtte het Deltaplan van grote betekenis voor de ka-
nalenkwestie. Spreker heeft er op gewezen, dat de Ne
derlandse Regering een beslissing over het al of niet 
aanleggen van een kanaal tussen Antwerpen en de Rijn 
niet steeds slepende kan houden, maar dat hierover 
binnen niet te lange tijd zekerheid moet komen. De 
Mini ster-Pre si dent meent ook, dat zowel het verzil-
tmgsvraagstuk als de kwestie van de afwatering van West 
Brabant eist, dat men spoedig weet waaraan men toe is. 
Minister Luns deelt vervolgens mede, dat Spaak met 
betrekking tot de voorstellen inzake een parlementai
re Beneluxraad geen moeilijkheden voorzag, als deae op 
3 Mei in de Ministersconferentie ter tafel komen. 

^ tf+J^JÓ* ff .^ZiatifCh:^frlVQrT0 conferentie in Bandoeng 

S? ' '-^9% Apri1 1^b' PUnt 3 } 
AuS tfe inr,aVp

M^nl^er Ï̂Ï&S had verwacht, dat een resolu-
A V? maar h«fLe?t ï ' r ^ n e a ï w e s t i e z o u w o r d e n aanvaard, 

en T « ™ A f t hem verbaasd, dat landen als Turkiie 
derlandse w i S ? J ! ?n 1 ? t e n ze§gen, dat het de Ne-
eeSte keer *a5 L T l M ^ ^ heeft' dat ^pah de 
terrein komi^egenNedeSanfaf^? ^ ^ i o n a a l 

» ^5<5u iieaerxana stemt. Voorts verzoekt 
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